



BIML 03 N° 710/AS

2003.09.11

To: CIML Members

Subject: Draft Recommendations for Item 9.4 of the 38th CIML Meeting

Dear Colleagues,

I am sending you in two separate mailings two copies of the following Drafts which are to be submitted to the CIML for approval in November:

- DR 1 Revision of R 48 Tungsten ribbon lamps for calibration of radiation thermometers;
- DR 5 New Recommendation: Spectrophotometers for medical laboratories

Each of these Drafts is accompanied by an information document giving:

- the results of the postal ballot;
- copies of the comments received; and
- the appropriate Secretariats' reactions to these comments.

These Drafts and information documents are also available as PDF files on the OIML web site at www.oiml.org.

Please note that paper copies of these Drafts and information documents **will not be available** at the 38th CIML Meeting in Kyoto.

Yours faithfully,

J.F. Magaña,
Director, BIML
magana@oiml.org

Enc.



BIML 03 N° 710/AS

2003.09.11

Aux: Membres du CIML

Objet: Projets de Recommandations au Point 9.4 de la 38^{ème} Réunion du CIML

Chers Collègues,

Je vous envoie par deux courriers séparés deux exemplaires des Projets suivants qui seront soumis à l'approbation du CIML en novembre:

- DR 1 Révision de R 48 Lampes à ruban de tungstène pou l'étalonnage des thermomètres à radiation;
- DR 5 Nouvelle Recommandation: Spectrophotomètres pour des laboratoires médicaux;

Chacun de ces Projets est complété par un document d'information donnant:

- les résultats des votes par correspondance;
- un exemplaire des commentaires reçus; et
- les réactions des Secrétariats appropriés à ces commentaires.

Ces Projets et ces documents d'information sont également disponibles au format PDF sur le site Internet de l'OIML à l'adresse suivante: www.oiml.org.

Veuillez noter que les copies papier de ces Projets et de ces documents d'information **ne seront pas disponibles** lors de la 38^{ème} Réunion du CIML à Kyoto.

Meilleures salutations,

J.F. Magaña,
Directeur, BIML
magana@oiml.org

P.J.